
 
 

Skolebestyrelsesmøde 
Referat 

Torsdag den 13. juni 2024, Kl. 17.00 – 19.30  

Deltagere: 
 

 

Skolebestyrelsesmedlemmer: 
Maria Bagger Grell, Pernille Bech Wulff, Ida 

Hagen, Søren Schou, Maria Jelstrup Munk, 
Naja Kinch Sohn, Maggi Møller Knudsen 
(deltog fra kl.18:50)  

 
Elevråd: Isabell 

 
Ledelse/medarbejder: 
Bjarne Oppelstrup, Kasper Munk Damgaard, 

Jesper Boysen, Jon Haugaard Meineche, 
Bettina Jansen, Nicolai de Vries  

  
Afbud: Elliot 
 

Referent: 
Kasper Munk Damgaard 

 
 

1. Ordstyrer 
 
Kl. 17:00 – 17:05 

 

Jon blev valgt som ordstyrer. 

2. Godkendelse af dagsorden 

 
Kl. 17:05 – 17:10 
 

 

Dagsorden blev godkendt.  

3. Meddelelser ved: 

a) eleverne 
b) medarbejderne 
c) ledelsen 

d) KKFO-forældreråd 
e) forpersonen 

 
     Kl. 17:10 – 17:30 
 

 

a) Elevrådet har diskuteret toiletterne, og 

ordningen omkring aflåsning af 
toiletterne, og der er udfordringer i at 

få låst toiletterne op af lærerne, som 
nogle gange har for travlt.  
 

Trivselsundersøgelsen viser, at 
eleverne ikke føler sig tilstrækkeligt 

inddraget i undervisningen, og 
undervisningsformen gør det svært at 
koncentrere sig, når det bliver for 

ensformigt. Det viser også, at det kan 
være svært at få den rette hjælp fra 

lærerne. Dette hører i undersøgelsen 
under temaet Inspiration og Støtte. 
 



b) Udspillet om Specialanalysen har fyldt i 

medarbejdergruppen.  
Medarbejderne i udskolingen er i færd 

med at revidere principperne omkring 
rygning og euforiserende stoffer samt 
hærværk, og der kommer et udspil til 

bestyrelsen inden længe.  
 

Eksamenerne er i fuld gang, og det 
forløber overordnet set godt. 
 

På mellemtrinnet har vi lavet et forsøg, 
hvor tre ugentlige frikvarterer er 

indefrikvarterer. Forsøget løber frem til 
sommerferien, hvorefter det evalueres 
på afdelingen.  

 
c) Politikkerne skulle i går tage stilling til 

Specialanalysen, men beslutningen 
herom er udskudt til onsdag den 26.6. 

 
Vi har fået ansat en ny afdelingsleder 
til specialklasserækken, som starter 

1.8. 
 

Maren, afdelingsleder i indskolingen, 
holder orlov i august og september.  
 

På vores nuværende 7. årgang har vi 
en udfordring på klassekvotienten, 

hvor vi søger dispensation om, at der i 
en af klasserne administrativt er 
indskrevet to elever mere end det 

almindeligt gældende loft, så der i alt 
er indskrevet 30 elever. Dette 

godkender bestyrelsen.  
 
Vi har lavet en aftale med 

Undervisningsministeriet om, at vi 
deltager i et pilotprojekt omkring 

sparring og vejledning i 
specialklasserækken. Dette startes op i 
august måned.  

 
Vi bruger mange penge på at reparere 

efter hærværk o.l. fra eleverne, og vi 
er i færd med at undersøge, om vi kan 
pålægge eleven/forældrene at betale 

for omkostningerne forbundet med 
udbedring af skaden. 

Dette kommer på som et punkt til efter 
sommerferien. 
 

Bettina og Nikolaj er genvalgt til 
bestyrelsen som 



medarbejderrepræsentanter 

kommende skoleår. Jon trækker sig 
grundet travlhed på sit studie, og 

Maria Kongsvad er valgt ind i 
bestyrelsen. 
 

I KKFO er vi godt i gang med at 
omorganisere samarbejdet mellem 

lærere og pædagoger i indskolingen, 
og der er afholdt første møde herom.  
Planen er ”én klasse én pædagog”, og 

dette skulle gerne skabe større trivsel 
og oplevelse af kontinuitet for eleverne 

og i teamene for medarbejderne.  
 

d) KKFO Forældreråd havde ingen 

meddelelser. 
 

e) Forpersonen har været i dialog med 
flere andre bestyrelsesformænd i 

kommunen omkring bekymringen ifm. 
Specialanalysen. Bestyrelsen giver 
tilsagn til, at forpersonen udtrykker 

bekymring for Specialanalysen. 
 

4. Godkendelse af fagfordeling for 
skoleåret 2024/2025 jf. princip 

 

Orientering & godkendelse 
 

Kl. 17:30 – 17:40 
 

Bilag vedlagt 
 

Processen for fagfordeling samt processen for 
klassedannelsen til kommende 7.årgang blev 
gennemgået. Fagfordelingen følger princip for 

undervisningens organisering. 
 

Vi har opjusteret på vejledningstimerne i 
vores ressourcecenteret, hvor vi har flere 
vejledningstimer til indsatser ude i klasserne.  

 
Vi har til kommende skoleår ikke 

Årgangstimer i almen, hvor ressourcerne nu 
ligger i ressourcecenteret til at lave indsatser 
i klasserne.  

 
Skemalægningen er i fuld gang. 

 
Fagfordelingen for skoleåret 2024/2025 er 
godkendt. 

5. Indstilling til områdechef 
godkendelse af tre spor på 0. og 1.  

årgang 
 

Drøftelse & beslutning 
 
Kl. 17:40 – 17:50 

 

Det blev godkendt at lave indstilling til 
områdechefen om, at der på Kirkebjerg Skole 

kun er tre spor på 0. og 1. årgang i skoleåret 
2024-2025.  

Godkendelse fra områdechefen betyder, at 
disse to årgange fremover vil være 
tresporede op igennem skoleforløbet.  



6. Årshjul for SB i skoleåret 

2024/2025 
 

Orientering & drøftelse 
 
Kl. 17:50 – 18:05 

 

Bilag vedlagt 

 
Årshjulet for SB i skoleåret 2024/2025 blev 

drøftet, revideret og godkendt.  
 
 

 
 

 

Pause 

 
Kl. 18:05 – 18:15 
  

 

7. Forældremøder 2024/2025 
- hvem deltager, hvad skal siges? 

 
Orientering & drøftelse 

 
Kl. 18:15 – 18:30 
 

Bestyrelsen deltager således: 
0. årgang: Pernille  

1. årgang: Maria Bagger  
4. årgang: Søren 

7. årgang: Naja 
Specialklasserækken: Ida 
 

Det aftales pr mail, hvad bestyrelsen skal 
sige.  

8. Evaluering af SB-året 2023/2024 
 

Drøftelse 
 
Kl. 18:30 – 18:55 

 

SB-året blev evalueret. 

9. Hvordan tager vi godt imod nye 

medlemmer i skolebestyrelsen 
 

Drøftelse 
 

 Kl. 18:55 – 19:10 

 

Det blev aftalt, hvordan vi bedst muligt kan 

støtte godt op om de nye medlemmer i 
skolebestyrelsen.  

 
Inden SB-mødet i august mødes de gamle og 
nye forældrerepræsentanter en halv time 

inden mødet og taler mødeformen mv. 
igennem.  

Det første punkt på dette møde vil være med 
fokus på at lære hinanden at kende.  

10. Forældreforedrag i efteråret 2024 
 

Drøftelse & beslutning 

 
Kl. 19:10 – 19:25 

 

Det undersøges, hvorvidt de andre skoler i 
området er interesseret i at gå sammen om 
et forældreoplæg om digital dannelse.  

På førstkommende møde efter sommerferien 
træffer vi en beslutning om, hvad vi vil gøre. 

11. Evt. 
 

Kl. 19:25 – 19:30 
 

Kagesalg blev drøftet, og vi drøftede 

vigtigheden af, at vi samlet på skolen 
efterlever de rammer, vi beslutter i 
skolebestyrelsen. 

 
Næste møde:  

 

Efter besluttet årshjul, når det er endelig godkendt       


